

PRAYERS

Pursuant to Standing Order 43, on motion of Mr. Caouette (Villeneuve), seconded by Mr. Gauthier (Roberval), it was resolved,—That this House cordially congratulates the Members of the Sub-Committee of the Standing Committee on Justice and Legal Affairs on the Penitentiary System in Canada for their excellent work and nonpartisan cooperation and also for their remarkable report to the House.

Pursuant to Standing Order 43, on motion of Mr. Leggatt, seconded by Mr. Douglas (Nanaimo—Cowichan—The Islands), it was resolved,—That this House re-affirms its unanimous decision taken on November 2, 1973 opposing any flooding of the Skagit Valley in the Province of British Columbia by the United States Power authorities and that a copy of this motion be forwarded to the Governor of the State of Washington and the President of the United States.

Mr. Macdonald (Rosedale), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copies of Reports, dated June 3, 1977, of the Anti-Inflation Board to the Governor General in Council reporting its reference to the Administrator under the Anti-Inflation Act of the agreement respecting (1) *Pistes de Courses Richelieu Inc.* (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/134WWWWWWW;

(2) Canadian Freightways Limited. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/134XXXXXXXX;

(3) Collingwood Shipyards. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/134YYYYYYYY; and

(4) Trailways of Canada Limited. (English and French).—Sessional Paper No. 302-1/134ZZZZZZZ.

Mr. LeBlanc (Westmorland—Kent), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Copy of Report of the Task Force on Mirex to the Joint Department of Environment and National Health and Welfare Committee on Environment Contaminants. (English and French).—Sessional Paper No. 302-4/143.

Pursuant to Standing Order 39 (4), the following Question was made an Order of the House for a Return:

No. 1,356—*Mr. Munro* (Esquimalt-Saanich)

1. What are the names of all Crown corporations established by (a) Parliament (b) any other means?

2. Do any have subsidiaries and, if so (a) which Crown corporations and what are the names of their subsidiaries (b) how are they related to the parent company?

PRIÈRE

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, sur motion de M. Caouette (Villeneuve), appuyé par M. Gauthier (Roberval), il est résolu,—Que cette Chambre félicite cordialement les membres du Sous-comité sur le régime d'institutions pénitentiaires au Canada du Comité permanent de la justice et des questions juridiques pour le magnifique travail qu'ils ont fait en collaborant au delà des considérations partisanses et aussi pour le remarquable rapport qu'ils ont déposé à la Chambre.

En conformité des dispositions de l'article 43 du Règlement, sur motion de M. Leggatt, appuyé par M. Douglas (Nanaimo—Cowichan—Les Îles), il est résolu,—Que la Chambre réaffirme sa décision, prise à l'unanimité le 2 novembre 1973, de s'opposer à toute inondation de la vallée de Skagit, en Colombie-Britannique, par les administrations de l'énergie électrique des États-Unis et qu'une copie de cette motion soit adressée au gouverneur de l'État de Washington et au président des États-Unis.

M. Macdonald (Rosedale), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies, en français et en anglais, de rapports de la Commission de lutte contre l'inflation, au Gouverneur en conseil, en date du 3 juin 1977, soumettant à l'examen du Directeur en vertu de la Loi anti-inflation l'entente concernant (1) la Piste de Courses Richelieu Inc. (Document parlementaire n° 302-1/134WWWWWWW);

(2) la *Canadian Freightways Limited*. (Document parlementaire n° 302-1/134XXXXXXXX);

(3) la *Collingwood Shipyards*. (Document parlementaire n° 302-1/134YYYYYYYY);

(4) la *Trailways of Canada Limited*. (Document parlementaire n° 302-1/134ZZZZZZZ).

M. LeBlanc (Westmorland—Kent), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copies, en français et en anglais, du Rapport du groupe d'étude du mirex au Comité mixte des contaminants de l'environnement des ministères des Pêches et de l'Environnement et de la Santé nationale et du Bien-être social, en date du 1^{er} avril 1977. (Document parlementaire n° 302-4/143).

En conformité des dispositions du paragraphe (4) de l'article 39 du Règlement, la question suivante est transformée en ordre de dépôt de documents, savoir:

N° 1356—*M. Munro* (Esquimalt-Saanich)

1. Quelles sociétés de la Couronne ont été créées par a) le Parlement, b) toute autre instance?

2. Certaines d'entre elles ont-elles des filiales et, dans l'affirmative, a) quelles sociétés de la Couronne et quel est le nom des filiales, b) quels sont leurs rapports avec la société mère?